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 לכבוד 

 אבי גרובר   –יה יראש העיר

שירלי פאר יגרמן  –מנכ"לית העירייה 

ליים בצוות הבכיר  אהימנעות בשינוים פרסונ   :  2020ועצה בינואר הצעה לסדר היום לישיבת המ

 (יה לפקודת העיריותיא לתוספת השנ27הצעה לסדר לפי סעיף  ) הקורונהשל העירייה בתקופת 

הנני מתכבד להעלות הצעה לסדר כדלקמן: 

:    הרקע

מגיפת וירוס הקורונה מזעזעת את העולם, את ישראל וכמובן את רמת השרון.אנחנו נמצאים   .1

היא תהיה  בתקופה חסרת תקדים שאין לנו עדיין צפי כיצד נצטרף להתמודד איתה אך ברור ש

 מאתגרת ושהיא עדיין לפנינו בחודשים הקרובים. 

תושבי רמת השרון וצוות העירייה בראשות המנכ"לית פעלו בצורה מעוררת התפעלות ולשביעות   .2

רצון תושבי העיר, בישיבת המועצה האחרונה חולקו שבחים רבים לפעילות העירייה בעיקר על  

 רבים. ידי ראש העיר אך גם על ידי חברי מועצה 

לאחרונה נפוצו שמועות על יחסים עכורים בין ראש העיר למנכ"לית עד כדי רצון הדדי לסיים את   .3

תפקידה. בישיבת המועצה האחרונה היא נעדרה וכבר ראינו ארגון בעייתי של ישיבת המועצה  

 דקות בפתיחת ישיבת המועצה, ובעיות שמע ושידור.   20-חדר לא מזגן, איחור של כ   –עצמה 

אינה העת לבצע זעזועים ושינויים פרסונליים בצוות הבכיר של העיריה, בכל התפקידים אבל  זו  .4

 על אחת כמה וכמה מנכ"לית העיריה. 

יש לקרוא לבגרות והמשך פעולה תקינה בין עובדי העיריה הנוכחיים עד שנעבור יחד את   .5

 התקופה הזו. 

: מועצת העיר תתבקש אם כן, להחליט כדלקמן

חה את ראש העיר שלא לבצע שינויים פרסונליים בדרג הבכיר עד חזרה לשגרה  מועצת העיר תנ . א

 מלאה. 

מועצת העיר כמייצגת את הציבור תוציא מכתב קריאה למנכ"לית העירייה ובקשה להישאר   . ב

 בתפקידה עד לחזרה לשגרה מתוך הבנה שזהו צורך ורצון של מרבית תושבי העיר. 

בכבוד רב,

העיר חבר מועצת ,  ירון גדות 

סיעת התעוררות 




